
  Zápisnica zo zasadnutia  

Obecného zastupiteľstva obce Svederník, 

konaného dňa 12.06.2024 

 
Prítomní poslanci:   p. Eva Maťková, Ing. Eva Chrustová, Ing. Martina Dianišková,                    

Ing. Peter Zajac a Ing. Roman Ďuračík  

 

Prítomní pracovníci obce:    Ing. Elena Šuteková – hlavný kontrolór obce  

                                                 p. Mája Babišová – zamestnanec obce – zapisovateľka 

                                                 p. Božena Kocianová – zamestnanec obce - ekonómka 

 

    

Prítomní hostia: Pán Mário Gábor a pán Ing. Bohuslav Tvarožek 

 

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce Mgr. Roman Lisický privítal na riadnom zasadnutí OZ obce Svederník všetkých 

prítomných a skonštatoval, že OZ je spôsobilé rokovať a je schopné uznášať sa, nakoľko v čase 

otvorenia zasadnutia OZ boli prítomní  5 poslanci.  

 

a/  starosta obce určil:  

 zapisovateľku – p. Máju Babišovú 

 overovateľov zápisnice – Pani Evu Maťkovú a Ing. Martinu Dianiškovú 

b/  do návrhovej komisie bola zvolená Ing. Eva Chrustová 

 

K bodu 2/ Schválenie programu rokovania OZ 

Starosta obce predložil poslancom OZ Návrh programu rokovania podľa pozvánky zo dňa 

05.06.2024. Poslanci pristúpili k hlasovaniu a odsúhlasili Program rokovania ako celok bez 

doplňujúcich a pozmeňujúcich poslaneckých návrhov, čo bolo jednohlasne schválené a rokovanie sa 

riadilo Programom rokovania nasledovne: 

      

1. Otvorenie zasadnutia 

       a)  určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

       b)  voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu rokovania OZ 

3. Záverečný účet obce Svederník a rozpočtové hospodárenie za rok 2023, 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2023 

4. Výročná správa obce Svederník za rok 2023 -  Výrok audítora k VS za rok 2023 a k ÚZ k 31. 

12. 2023 

5. Prijatie návratných zdrojov financovania - Investičný úver na financovanie stavby 

„Chodník pre peších pri ceste III/2092“, Stanovisko HK k dodržaniu podmienok pre 

prijatie NZF pred ich prijatím 

6. Rozpočtové opatrenie č. 3/2024 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2024 

8. Vyhlásenie voľby riaditeľa Materskej školy vo Svederníku 

9. Rôzne  

10. Diskusia 

11. Návrh na uznesenie   

12. Záver 
 

 

 

 



 

K bodu 3/  Záverečný účet obce Svederník a rozpočtové hospodárenie za rok 2023, 

            Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za  

            rok 2023 

 

 

Materiály k tomuto bodu programu boli poslancom OZ zaslané vopred.  

 

Ekonómka obce pani Božena Kocianová oboznámila poslancov OZ so Záverečným účtom Obce 

Svederník, ktorý vypracovala  a ktorý bol zverejnený v zákonom stanovenej lehote.  

Základným nástrojom finančného hospodárenia obce bol rozpočet obce na rok 2021. Obec v roku 

2021 zostavila rozpočet podľa ustanovenia § 10 odsek 7) zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov. Rozpočet obce na rok 2023 bol zostavený ako prebytkový. Bežný rozpočet bol zostavený 

ako prebytkový a kapitálový rozpočet ako schodkový. Hospodárenie obce sa riadilo podľa 

schváleného rozpočtu na rok 2023. Rozpočet obce bol schválený obecným zastupiteľstvom 

14.12.2022 Uznesením č. 46/2022. 

 

K návrhu Záverečného účtu obce Svederník a k rozpočtovému hospodáreniu za rok 2023 predložila 

odborné stanovisko hlavná kontrolórka obce Ing. Elena Šuteková v zmysle § 18f ods. 1 písm. c) 

zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu je zamerané najmä na posúdenie 

súladu obsahu spracovaného dokumentu s príslušnými právnymi predpismi a na posúdenie súladu 

hospodárenia obce s príslušnými právnymi predpismi SR.  

Odborné stanovisko k návrhu Záverečného účtu za rok 2023 bolo vypracované na základe 

spracovaného materiálu – dokumentu „Záverečný účet obce Svederník a rozpočtové hospodárenie za 

rok 2023“ a ostatných dostupných materiálov. 

 

Na základe vlastného zhodnotenia konštatovala hlavná kontrolórka obce Svederník Ing. Elena 

Šuteková, že Záverečný účet obce Svederník za rok 2023 je spracovaný plne v súlade s príslušnými 

právnymi predpismi SR a objektívne vyjadruje rozpočtové hospodárenie, ako aj stav majetku a 

záväzkov a pohľadávok obce Svederník., že obec v roku 2023 vynakladala finančné prostriedky 

efektívne, účelne, hospodárne a účinne a že obec naplnila svoje základné poslanie, zabezpečiť 

financovanie stanovených úloh a naplnila zámery a ciele rozpočtu v rozsahu schválených úloh.  

Na základe uvedených skutočností, predložený návrh Záverečného účtu obce Svederník a rozpočtové 

hospodárenie za rok 2023 odporučila obecnému zastupiteľstvu schváliť v zmysle zákona o 

rozpočtových pravidlách s výrokom  

 

Celoročné hospodárenie obce za rok 2023 sa schvaľuje bez výhrad. 

 
Poslanci OZ  zobrali na vedomie Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce 

Svederník za rok 2023  

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 4/  Výročná správa obce Svederník za rok 2023 -  Výrok audítora k VS za rok 2023 

                   a k ÚZ k 31. 12. 2023 

 

Starosta obce Svederník Mgr. Roman Lisický predložil Hodnotiacu správu plnenia programového 

rozpočtu Obce Svederník za rok 2023, ktorú vypracovala ekonómka obce pani Božena Kocianová. 

Výročná správa obce Svederník za rok 2023 je komplexná správa s popisom o fungovaní obce v roku 

2023. Zahŕňa základnú charakteristiku obce, geografické, demografické a ekonomické údaje. Zaoberá 

sa všetkými oblasťami a časťami života obce v súvislosti s princípmi fungovania samosprávy, hodnotí 

priebeh a výsledok hospodárenia obce za dané účtovné obdobie a navrhuje budúce vízie rozvoja a 

riešenia rozvoja obce s prihliadnutím na aktuálnu situáciu na trhu s energiami / elektrická energia, 

plyn /, navýšenia cien stavebných materiálov a služieb, nárastu mzdových prostriedkov a neistý a 

nepredvídateľný vývoj ekonomiky neumožňujúci dostatočne naplánovať investičné akcie do ďalších 

rozpočtových rokov. 

 

Starosta obce vyzval ekonómku obce pani Boženu Kocianovú, aby oboznámila poslancov OZ s 

výsledkom auditu účtovnej závierky k 31.12.2023. Audítorka Ing. Jozefína Smolková vyhodnotila 

účtovnú závierku podľa zákona č. 423/2015 o štatutárnom audite a o zmene a doplnení zákona č. 

431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov, kde konštatovala, že priložená závierka 

poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie obce Svederník a informácie vo výročnej správe 

zostavenej za rok 2023 sú v súlade s účtovnou závierkou za daný rok. Ing. Smolková ďalej 

konštatovala, že výročná správa obsahuje informácie podľa zákona o účtovníctve a v súlade s 

požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách, platných v SR pre územnú samosprávu v znení 

neskorších predpisov, že obec Svederník konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových 

pravidlách. 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie  Výročnú správu obce Svederník za rok 2023 aj Výrok z auditu 

k Výročnej správe za rok 2023 a k Účtovnej závierke k 31.12.2023. 

 

 

 

K bodu 5/   Prijatie návratných zdrojov financovania - Investičný úver na financovanie stavby  

                  „Chodník pre peších pri ceste III/2092“, Stanovisko HK k dodržaniu podmienok 

                    pre prijatie NZF pred ich prijatím 

  

Obec Svederník prejavila záujem realizovať pripravené investičné projekty a ich financovanie z 

vlastných zdrojov z Rezervného fondu v súbehu - prijatím NZF – formou úveru a preto sa rozhodla 

prehodnotiť svoje podmienky na možnosť vyššieho úverového zaťaženia, ktoré bolo predmetom 

rokovanie OZ 22. 02. 2024, kde bolo prijaté uznesenie č. 11/2024 a v súlade s bodom pod písm. b) a 

c) uznesenia je potrebné upresniť výšku potrebných návratných zdrojov financovania na projekt 

„Chodník pre peších pri ceste III/2092“ – investičný úver. 

 

Dodržanie podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania / NZF / preveruje pred ich prijatím 

hlavný kontrolór obce. Porušenie podmienok na prijatie NZF obcou je hlavný kontrolór povinných 

bezodkladne oznámiť MF SR. 

 

Hlavná kontrolórka obce  Ing. Elena Šuteková prezentovala stanovisko o finančnej kondícii obce a aj 

to či je obec Svederník schopná prijať návratné zdroje financovania formou úveru na investičný 

projekt  realizácie Chodníka pre peších pri ceste III/2092. 

Preverením podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania, Ing. Elena Šuteková odporučila 

poslancom OZ prijať NZF – formou úveru vo výške 100 000,00 € 

Pri tejto sume bude miera zadlženia obce Svederník na úrovni 15,77% z možných 60% 

a schopnosť splácať úver na úrovni 5,20% z možných 25% . 



Starosta obce Mgr. Roman Lisický preveril možnosti čerpania úveru v troch bankových inštitúciách 

a to v Prima Banke vo Všeobecnej úverovej banke, a.s.  a v Slovenskej Sporiteľni, a.s. s najlepšiu 

ponuku výšky úverového zaťaženia pri čerpaní finančných prostriedkov formou úveru ponúkla obci 

Svederník, Slovenská Sporiteľňa, a.s..   

 

Poslanci OZ schválili výšku prijatia návratných zdrojov financovania na dofinancovanie  projektu 

„Chodník pre peších pri  ceste  III/2092“ – investičný úver v celkovej sume 100 000,00 € zo 

Slovenskej Sporiteľne, a.s.. 

 

  

K bodu 6/  Rozpočtové opatrenie č. 4/2024 

 

Starosta obce Mgr. Roman Lisický predložil návrh rozpočtového opatrenia č.4/2024, ktoré 

vypracovala ekonómka obce pani Božena Kociánová 

 

Rozpočtovým opatrením číslo 4/2024 dochádza k zmenám v príjmovej aj výdavkovej časti rozpočtu. 

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

- Zapojenie prebytku hospodárenia za rok 2023 v sume 51 205,96 € 

- Navýšenie príjmu finančných operácií o prijatie účelového úveru na chodník pri ceste III/2092 

v sume 100 000,- € 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

- Navýšenie bežných výdavkov na mzdu a odvody novoprijatej učiteľky MŠ od 1.9.2024 

 v sume 10 000,-€ 

- Navýšenie kapitálových výdavkov na výstavbu chodníka v sume 116 000,-€ 

(použitie úveru v sume 100 000,-€ a čerpanie 16 000,-€ z prebytku hospodárenia) 

 

Poslanci OZ schválili úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením číslo 4/2024 

 

 

K bodu 7/ Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2024 

 

Materiály k tomuto bodu programu boli poslancom OZ zaslané vopred. 

 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Elena Šuteková predložila poslancom OZ Návrh plánu kontrolnej 

činnosti na II. polrok 2024, ktorý vypracovala v súlade s príslušnými ustanoveniami zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, ako aj v súlade so zákonom č. 

357/2015 z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov obce, činnosť 

hlavnej kontrolórky vychádza hlavne z analýzy aktuálneho stavu a z toho vyplývajúcich požiadaviek 

pre zameranie kontrolnej činnosti a z analýzy výsledkov hospodárenia obce a organizácií zriadených 

obcou a je zameraná na:  

 Finančné kontroly s cieľom preveriť povinnosti vyplývajúce zo všeobecne záväzných 

právnych predpisov  

 Vykonanie kontrol na základe požiadania obecného zastupiteľstva v súlade s ustanoveniami 

§ 18f ods. 1 písm. h/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov.  

 

Poslanci OZ schválili plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2024 a poverili hlavnú 

kontrolórku obce, aby vykonala kontroly v súlade so schváleným Plánom kontrolnej činnosti na 2. 

polrok 2024. 

 



K bodu 8/  Vyhlásenie voľby riaditeľa Materskej školy vo Svederníku 

  

Starosta obce Mgr. Roman Lisický informoval poslancov OZ o končiacom sa mandáte súčasnej 

riaditeľky materskej školy Mgr. Martiny Krškovej k dátumu 26.9. 2024 a o potrebe vyhlásenia voľby 

riaditeľa MS vo Svederníku na začiatku mesiaca júl/2024 s dodržaním stanovených termínov pre 

úspešnú voľbu v súlade s platnou legislatívou a v súčinnosti s Krajským školským úradom v Žiline. 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie informáciu o vyhlásení voľby riaditeľa materskej školy, ktorá bude 

vyhlásená na začiatku mesiaca júl/2024. 

  

 

K bodu 9/   Rôzne  

 

1) V tomto bode programu starosta obce informoval poslancov o žiadosti spoločnosti VALZAM 

s.r.o. so sídlom Svederník, Zárieč-Keblov 103 v zastúpení pánom Michalom Dejom na prenájom 

nebytových priestorov v KD vo Svederníku v bývalých priestoroch obchodu Želka. 

Spoločnosť VALZAM s.r.o. v zastúpení pánom Michalom  Dejom má záujem o prenájom dvoch 

miestností o výmere  35 m², priestory prvej miestnosti plánuje využívať ako sklad tieniacej 

techniky a priestory druhej miestnosti chce upraviť na prezentačnú miestnosť so vzorkami nimi 

ponúkaných výrobkov tieniacej techniky. 

Poslanci skonštatovali, že opakované vyhlásenie Verejnej obchodnej súťaže na prenájom 

nebytových priestorov v KD vo Svederníku nebolo úspešné a preto v zmysle zákona 138/1991 

Zb. Zákona o nakladaní s majetkom obce súhlasili so  zámerom prenajať nebytové priestory podľa 

prípadu osobitného zreteľa, ktorý spočíva v neúspechu opakovane vyhlásenej Verejnej obchodnej 

súťaže na prenájom nebytových priestorov v KD vo Svederníku. 

Poslanci OZ schválili Dočasnú prebytočnosť majetku obce Svederník a Zámer prenajať majetok 

obce nebytový priestor v KD vo Svederníku, vo výmere 35 m², /   bývalé priestory obchodu Želka 

/, spoločnosti VALZAM s.r.o. so sídlom Svederník, Zárieč-Keblov 103 v zastúpení pánom 

Michalom Dejom. 

 

2) Ďalej Mgr. Roman Lisický vyzval prítomného hosťa pána Ing. Bohuslava Tvarožeka, aby 

predniesol svoju ponuku na sponzorský dar pre materskú školu v miestnej časti Svederník. 

Pán Ing. Bohuslav Tvarožek predniesol poslancom OZ svoju ponuku na kompletnú rekonštrukciu 

toaliet na  prvom poschodí v materskej škole v miestnej časti Svederník v celkovej hodnote 

40 000,00 € formou sponzorského daru. Celková rekonštrukcia by zahrňovala výmenu rozvodov 

vody, elektrického vedenia, kanalizácie a kúrenia, zhotovenie omietok, osadenia detských 

umývadiel, vodovodných batérií  a toaliet a položení obkladov a dlažieb. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie informáciu o ponuke sponzorského daru MŠ v miestnej časti 

Svederník od pána Ing. Bohuslava Tvarožeka a rozhodli, že posúdenie tejto žiadosti bude 

prerokované na zasadnutí finančnej komisie obce Svederník, ktorá na najbližšom zasadnutí OZ 

podá správu a odporúčanie k tejto ponuke poslancom OZ. 

Ďalej pán Ing. Tvarožek predniesol žiadosť o dodatok k zmene Územného plánu obce Svederník, 

ktorý je ochotný v plnej výške hradiť z vlastných zdrojov, aby mohol na časti pozemkov, ktoré 

mu patria postaviť rodinné domy, ale predmetné pozemky sú v súčasnom Územnom pláne obce 

Svederník určené na výstavbu nezávadnej ľahkej výroby a skladového hospodárstva. 

Poslanci OZ  zobrali na vedomie  žiadosť o zmenu dodatku k  Územného plánu obce Svederník, 

ktorú navrhol pán Ing. Bohuslav Tvarožek.  K rozhodnutiu poslancov OZ  o možnosti dodatku 

k zmene Územného plánu obce Svederník  musí najskôr zasadnúť stavebná komisia, ktorá 

prerokuje žiadosť pána Ing. Bohuslava Tvarožeka a na najbližšom zasadnutí OZ podá správu 

a odporúčanie k žiadosti  k dodatku o zmene Územného plánu obce Svederník.  

3) V ďalšej časti bodu číslo 9 Rôzne starosta obce Mgr. Roman Lisický najskôr informoval 

poslancov OZ o prijatej žiadosti o informáciu  a zároveň sťažnosť na postup obce od pani Ing. 



Aleny Solišovej a tiež žiadosť o odstránenie stojiska na smetné nádoby – na separovaný zber 

a sťažnosť na postup obce od pani Mgr. Ingrid Gáborovej a Mária Gábora. Obe žiadosti sa 

zaoberali odstránením stojiska na separovaný zber v miestnej časti Lipová Alej. Starosta obce 

informoval poslancov OZ, že v miestnej časti Lipová Alej sa momentálne nachádzajú dve stojiská 

na separovaný zber, kde pri tom väčšom stojisku, ktoré je situované v strede miestnej časti Lipová 

Alej, budú prebiehať práce na osadení novej transformačnej stanice a preto sa tu zmenší priestor 

stojiska a obec Svederník tu bude musieť odobrať cca polovicu nádob (1100 l separačných 

nádob). Snahou Obecného úradu vo Svederníku je zabezpečiť z hľadiska počtu domácností 

a počtu obyvateľov v miestnej časti ľahkú dostupnosť všetkým okolitým nehnuteľnostiam 

k nádobám na separáciu  a tiež zvýšenie miery separovaného zberu, ktorý sa v konečnom 

dôsledku premieta do výšky poplatku za likvidáciu komunálneho odpadu v nasledujúcom roku 

pre všetkých obyvateľov obce Svederník. Preto bolo nevyhnetené dorobiť stojisko a osadiť ho na 

najvhodnejšom mieste (pozemku), ktorý patrí obci Svederník. Miestna časť Lipová Alej je už 

kompletne vybudovaná a preto nie je ľahké takéto vhodné miesto na stojisko nájsť.  Starosta obce 

Mgr. Roman Lisický vyzval prítomného hosťa - žiadateľa  pána Mária Gábora, aby predniesol 

poslancom OZ svoju žiadosť o zrušenie stojiska na separovaný zber druhotných surovín, ktoré 

bolo dobudované 11.06.2024 v miestnej časti Lipová Alej v blízkosti domu pána  Mária Gábora 

s manželkou Mgr. Ingrid Gáborovou a tiež v blízkosti domu pani Ing. Aleny Solišovej. 

Pán Gábor nemal námietky voči osadeniu alebo estetickému vzhľadu stojiska, ale hlavne voči 

nezodpovedným obyvateľom, ktorí do nádob so separovaným zberom dávajú aj komunálny odpad 

biologického pôvodu a ten v nádobách nepríjemne zapácha, tiež vkladajú síce separovaný zber, 

ale nie do nádob na to určených, alebo nezmenšia veľkosť kartónových obalov v dôsledku čoho 

sú nádoby na tento druh separovaného zberu rýchlo zaplnené a ostatní obyvatelia kladú 

separovaný odpad mimo tieto separačné nádoby čo môže spôsobovať aj nechcenú prítomnosť 

hlodavcov. V poslednej pripomienke pán Gábor spomenul aj osadenie stojiska v neprehľadnej 

zákrute, kde pri prechádzaní okolo stojiska motorovými vozidlami ak tam budú odstavené autá 

majiteľov, ktorí budú práve separovať odpad, môže dochádzať k nebezpečným situáciám 

z dôvodu  pohybu detí v tejto lokalite. K tejto pripomienke sa vyjadril aj starosta obce, ktorý túto 

miestnu časť dobre pozná a pripomenul pánovi Gáborovi, že zákruta je neprehľadná práve kvôli 

tomu, že si tam pán Gábor kvôli ochrane svojho súkromia vybudoval vysoký neprehľadný kovový 

plot, ktorý zabraňuje dobrej prehľadnosti v spomínanej zákrute, načo bol pán Gábor v minulosti 

aj upozornený.  

Poslanec OZ, Ing. Peter Zajac navrhol pánovi Máriovi Gáborovi, aby sa skontaktoval s pani               

Ing. Danou Mažgútovou, PhD. – poslankyňou Obecného zastupiteľstva, ktorá v miestnej časti 

Lipová Alej žije a v spolupráci s ňou hľadali možné riešenia, ak sa nájde vhodnejšie riešenie 

poslanci OZ sa nebudú brániť jeho prerokovaniu na riadnom zasadnutí OZ vo Svederníku.  

Poslanci OZ zobrali na vedomie sťažnosti pána Mária Gábora s manželkou Mgr. Ingrid 

Gáborovou aj pani Ing. Aleny Solišovej a rozhodli, že sa pri novovzniknutom stojisku na 

separovaný zber stretne stavebná komisia a na ďalšom zasadnutí OZ podá správu a odporučenie 

na žiadosti  pána Mária Gábora s manželkou Mgr. Ingrid Gáborovou a pani Ing. Aleny Solišovej,  

poslancom OZ.  

 

K bodu 10/ Diskusia 

 

Pani poslankyňa Eva Maťková sa poďakovala starostovi obce Mgr. Romanovi Lisickému za 

realizáciu osvetlenia kaplnky v miestnej časti Marček, na ktoré dostáva samé pozitívne reakcie 

obyvateľov nielen Svederníka ale aj z ďalšieho okolia, dokonca sa veľa ľudí vyjadrilo, že až teraz, 

keď je kaplnka nasvietená, zaznamenali, že v tejto lokalite sa nachádza krásna, udržiavaná, historická 

kaplnka. 

 

Starosta informoval poslancov OZ, že takto plánuje dať nasvietiť aj kaplnku v miestnej časti Keblov 

a aj v miestnej časti Zárieč. 



 

 

K bodu 11/ Návrh na uznesenie 

 

Členka návrhovej komisie Ing. Eva Chrustová prečítala všetky návrhy uznesení, ktoré boli prijaté 

na  zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

 

K bodu 12/ Záver  

 

Nakoľko bol vyčerpaný posledný bod programu zasadnutia OZ, starosta obce Mgr. Roman Lisický 

poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 

Vo Svederníku dňa 12.06.2024 

 

Zapísala: Mája Babišová                                                     ........................................................... 

Zápisnicu overili: 

 

 

Pani Eva Maťková                                                              ............................................................ 

  

                                                                   
Ing. Martina Dianišková                                                     ............................................................ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


